
Tirsdag d. 18.1.22.

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 18. Januar Google Meet:

Deltagere: Niels Christian, Ole, Navina, Rasmus, Lars. Afbud fra Rikke. 

1) Opfølgning på hængepartier fra TDC / Gigabit (Niels Chr.)
Ny mand i Kommunen, Thomas, i stedet for Tonni. 
Leverandøren (GigaBit) ønsker ny gennemgang af hele området! 

Niels Chr. foreslår at de kun laver indkørsler og så betaler de 50% af Herlufsholmvej 4 til 
hjørne af Bratskovsvej, Bratskovsvej til nr. 8, Herlufsholmvej 5, som er skævt eller lavet 
forkert.  Pris ca 49 t.kr. delt i mellem os og dem. Niels Chr. har opgaven. 

18/1: En mail er fremsendt til GigaBit (Heidi) 10. dec. Vi ønsker ikke at gennemgå hele 
området igen, igen. Vi har ikke hørt fra GigaBit, og Thomas vil nu kontakte GigaBit. P.t. 
afventer vi Thomas. 

2) Vedligeholde ud for ikke-medlemmer af vejlauget (Ole/Rasmus)
Rensning af kloak for Herlufsholmvej 15, 3, 1, og Støvringvej 13 (eller 15)
Kloakrenovation
Træ med svamp ud for nr. 3?
Vi ønsker forsat at skrive en opfordring til at disse tre matrikler melder sig ind. 

18/1: Ingen ændring. Rasmus forsøger at prioritere denne opgave til næste gang. 

3) Opgaver der er planlagt, men ikke udført endnu (Ole)
Leverandør-Kris (vej): 
Kantsten overfor Herlufsholmvej 29 (ud for Karl) skulle repareres skal hæves. Forhindret af 
HOFOR arbejde. 
Huller i vej skal lappes – Kris forsøger at starte inden jul. 
Børglumvej – vejbump mod Jernbane Alle – rettes op – sker til foråret. 
Vejfelter – udskydes til foråret og afventer Kris.

18/1: Ole: Grundet frost og koldt vejr har det ikke været muligt at få arbejdet opstartet. Ole 
prøver igen. Hvis ikke Kris kan levere kigger vi os om efter andre leverandører. 

4) Chikaner og vejregulering i vejlauget
Dokument fremsendt fra Ole til kommunen og dialogen er i gang. 
Ole har gennem dialog fundet frem til hvilke muligheder kommunen vil give tilladelse. 
Vejbump og ø er mulige, 75 m mellem hvert bump. Trekanter er ikke tilladt når der er 30 
km/t påbud. 
Ole, Kristjan og Rasmus skal mødes (video-møde) med arbejdsgruppen. 

18/1: Der er etableret en Byrumsgruppe, som arbejder videre med en helhedsplan for vores 
område, og vi har inviteret Jan Gehl med som inspirationskilde. Mødet afholdes d. 2. feb. 

Vi forventer at der kommer et forslag til generalforsamlingen. 

  



5) Regnskab / budget (Ole)
Fremsendt af Ole inden mødet. 
Vi bruger generelt færre penge end ønsket, da Covid har gjort det besværligt for os og vores 
leverandører. Specielt har Kris været hård ramt. 

18/1:  Ole har udarbejdet budget til generalforsamling, som afventer revisors godkendelse.

6) Generalforsamling er d. 1/3-2022, Niels Christian får dato bekræftet. 
18/1: 
- Dato bekræftet af ejeren af lokalet. 
- 6. februar omdeler Ole indkaldelsen til generalforsamling 1/3
- 15. februar skal forslag være modtaget hos Ole. 

7) Lade stander
Katholmvej 6 har en ny lade stander – har (muligvis) ikke søgt og mangler gravetilladelse. 
Rasmus skriver til ejeren og beder dem søge gravetilladelse. 

18/1: Godkendelse var allerede givet af bestyrelsen og sagen afsluttet.

8) Nyt møde. 
Dato og sted: 

Tirsdag 22. februar – kl. 19:30 videomøde 


